



UPDATE TO RACE IN FRANCE 2023

Depuis mars 2021, vous êtes nombreux à avoir déjà enregistré les vaccins des chevaux de votre effectif dans le serveur mis en place par France Galop et nous vous en remercions. Nous vous informons que suite à une modification de l'article 135 paragraphe IV du Code des Courses au Galop, il devient désormais nécessaire pour tous les entraîneurs d'effectuer cette démarche puisque prochainement (probablement à la fin du premier trimestre 2023), les déclarations de partants ne pourront pas être validées si la déclaration sur ce serveur est pas effectuée et ce de manière conforme au protocole du Code des Courses au Galop.)

Since the launch of the vaccination server set up by France Galop in March 2021, we would like to thank many of those who have already recorded the vaccinations of the horses on their training list.

Following modification of article 135 of the Code of des Courses au Galop, we inform you that **it is now compulsory for all trainers to enter their horses' vaccinations on the server (site pro)**. By the end of the first quarter of 2023, **any entry to race in France will not be validated if the vaccinations have not been uploaded to the server AND are in accordance with France Galop's vaccination protocol.**

If you have any queries, please contact Dr Stephanie Chapman at + 33 1 49 10 20 13 or
schapman@france-galop.com.